香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

銀獎 Silver Award

製造業及工業服務

Manufacturing and Industrial Services



國泰航空飲食服務 (香港) 有限公司

Cathay Pacific Catering Services (H.K.) Ltd.

國泰航空飲食服務 (香港) 有限公司致力於廢物管理、節約能源、採購可持續物料以及升級再造。公司的主要措施包括收集返港航班上未開封的獨立包裝食物和飲品,並捐贈予有需要人士,以及透過採用7度/2度的製冷系統,共同配合降溫需求及空調鲜風控制系統來降低能源消耗。

Cathay Pacific Catering Services (H.K.) Ltd. has made continuous efforts in waste management, energy conservation, sourcing sustainable materials and upcycling initiatives. The Company's key measures include collecting unopened packaged food and beverages from inbound flights for donation to people in need and reducing energy consumption through adoption of sharing cooling demand between the 7°C / 2°C chiller systems and ventilation demand control for the air handling unit.



與非政府組織和食物銀行合作,向他們捐贈從生產 線收集的可食用烘焙產品及未開封的食品和飲料, 減少浪費食物。

Partnering with non-governmental organisations and food banks for donating the edible bakery products collected from production lines and unopened food and drinks to reduce food waste.



逐步以歐盟五型、六型或電動汽車取代歐盟四型 排放標准或之前的運輸車輛,以減少日常營運中的 碳足跡。

Gradually replacing vehicles of Euro IV emission standards or previous model with Euro V, Euro VI or electric vehicles to reduce carbon footprint in daily operation.



將日常運作中收集到的米袋,升級再造成為家用 回收袋,並向大學生捐贈葡萄酒箱,以改造成為 傢俱,送贈給有需要的家庭。

Upcycling rice packaging gathered in daily operation into household recycling bags and donating wine crates to university students for transforming into furniture and donating to families in need.